



ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告(20)
有關恢復全日面授課堂之最新安排

各位親愛的家長：

根據教育局於 2021 年 9 月 16 日發出之通告，現更新了 2021/22 學年全日面授課堂的安排。詳情如下：

1. 已完成接種第二劑疫苗並超過十四天的直接僱用教職員(包括教學及非教學人員)達到全校直接僱用教職員人數的 70%；
2. 已完成接種第二劑疫苗並超過十四天的 18 歲或以上學生及已最少接種第一劑疫苗並超過十四天的 12 至 17 歲學生達到全校學生人數的 70%。

到目前為止，本校已因應學生接種疫苗的最新狀況作統計，有 90% 學校員工(包括所有教職員)及近 70% 之中五級學生已接種新冠疫苗。本校亦會密切留意各班級的狀況，如有一級別已達 70% 學生接種第一劑疫苗並超過十四天，學校會向校董會及教育局申請部分級別恢復全日面授課堂，給予 貴子女更適切的學習支援。而開始日期亦會盡快公佈。同時，**現行的學習時間表維持不變**，詳情如下：

- 上午：中一至中六 面授課堂
- 下午：中一至中三 功課輔導 / 留堂班 **(家中進行)**
中四至中六 網上課堂 **(家中進行)**

本校期望未來日子會有更多 12 歲以上之學生接種疫苗，以達致更多級別恢復全日面授課堂。為了盡快安排 貴子女回復正常學習時間，本校亦會定期詢問學生的最新疫苗接種狀況，以便學校向教育局申請全日面授課堂及安排課外活動。以上安排除了令學生有更多學習時間、培養學習氛圍，亦可增加學習成效。本校鼓勵 貴子女接種至少一劑新冠疫苗，以建立防疫屏障，讓學生在更安全的環境愉快學習。

請於 9 月 23 日(星期四)或以前簽妥本電子通告。如有任何查詢，可致電 2372 0033 與本校校務處職員聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零二一年九月二十日

回條

《有關恢復全日面授課堂之最新安排》

敬覆者：

本人已細閱家長通告(20)有關恢復全日面授課堂之最新安排，並有以下回覆：

- * 敝子女已接種第一劑新冠疫苗。(接種日期：_____)
- 敝子女已接種第二劑新冠疫苗。(接種日期：_____)
- 敝子女有意接種第一劑新冠疫苗。(預約接種日期：_____)
- 敝子女暫時無意接種新冠疫苗。(接種日期：_____)

此覆

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

學生姓名： _____
學生班別： _____ ()
家長姓名： _____
家長簽署： _____
簽署日期： _____

* 請於空格內打勾。

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道榮神益人

2021-2022 Circular to Parents (20)
Updates on Face-to-Face Class Arrangements for students

20 September 2021

Dearest Parents,

With reference to the recent announcement by the Education Bureau (EDB) on 16 September 2021, schools can arrange for students to attend face-to-face classes for a full day based on the following guidelines:

1. 70% or more of the teachers and school staff have received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days and
2. the number of students aged 18 years or above having received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days and students aged 12 to 17 years having received one dose of COVID-19 vaccine for more than 14 days has reached 70% of the total number of students of the school.

Currently, nearly 90% of our school staff and almost 70% of S5 students have been vaccinated, and we are working towards a higher take-up rate. Once we fulfilled the requirements of individual class level for whole-day face-to-face classes, we will seek SMC and EDB approval then announce the commencement date. Before this please be reminded that **the current school timetable remains unchanged**:

- AM: S1-6 face-to-face schooling
- PM: S1-3 homework tutorial / detention **at home**
S4-6 online lesson **at home**

We hope to have a high take-up rates amongst of our students who are 12 years old and above too, so that we can proceed with some form of normal school life soon.

P.T.O.

To enable us to plan for the way forward, we will collect information on your child's vaccination plan from time to time so that we are able to seek EDB's approval for full-day school arrangements with luncheons and ECAs.

This arrangement will enable our students to spend more time at school to develop their strengths and talents as well as to continue to progress in their learning pathways. We seek your kind support to have your child vaccinated one dose of COVID-19 vaccine as this will be an effective anti-epidemic barrier that we need to build in the School for everyone in our STCC Family.

Please sign this e-curricular via eClass App on or before 23 September (Thursday). Should you have any queries, please contact the our General Office staff at 2372-0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip

Updates on Face-to-Face Class Arrangements for students

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parents (20) regarding the face-to-face class arrangements for students and I:

- * have received the first dose of COVID-19 vaccination. (Date: _____)
- have received the second dose of COVID-19 vaccination. (Date: _____)
- intend to receive the first dose of COVID-19 vaccination. (Date: _____)
- have no intention to receive the COVID-19 vaccination.

Parent's Signature : _____

Parent's Name : _____

Student's Name : _____

Class : _____ ()

Date : _____

**Please tick the appropriate box.*